

No. 608. CONVENTION (No. 25) CONCERNING SICKNESS INSURANCE FOR AGRICULTURAL WORKERS. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS TENTH SESSION, GENEVA, 15 JUNE 1927, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946<sup>1</sup>

30 May 1968

DECLARATIONS by the NETHERLANDS made under paragraph 4 of article 35 of the Constitution of the International Labour Organisation

Application without modification to the Netherlands Antilles.

Decision reserved as regards the application to Surinam.

N° 608. CONVENTION (N° 25) CONCERNANT L'ASSURANCE-MALADIE DES TRAVAILLEURS AGRICOLES. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA DIXIÈME SESSION, GENÈVE, 15 JUIN 1927, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946<sup>1</sup>

30 mai 1968

DÉCLARATIONS des PAYS-BAS faites conformément au paragraphe 4 de l'article 35 de la Constitution de l'Organisation internationale du Travail

Application sans modification aux Antilles néerlandaises.

Décision réservée en ce qui concerne l'application du Surinam.

<sup>1</sup>United Nations, *Treaty Series*, Vol. 38, p. 343; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 7, as well as Annex A in volume 575.

<sup>1</sup>Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 38, p. 343; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 7, ainsi que l'Annexe A du volume 575.